
 Protokół  XXVII Sesji Rady Powiatu Tarnobrzeskiego 

w dniu 30 listopada 2017 roku 

 

PORZĄDEK OBRAD : 

 

1. Otwarcie sesji oraz stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

4. Działalność Zarządu Powiatu i Starostwa Powiatowego w okresie między sesjami - informacja. 

5. Interpelacje Radnych. 

6. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) stwierdzenia przekształcenia Szkoły Przysposabiającej do Pracy Specjalnej wchodzącej  

     w skład Specjalnego Ośrodka Szkolno – Wychowawczego w Grębowie, 

b) stwierdzenia przekształcenia Szkoły Podstawowej Nr 1 Specjalnej wchodzącej w skład      

    Specjalnego Ośrodka Szkolno – Wychowawczego w Grębowie, 

c) stwierdzenia przekształcenia Szkoły Policealnej dla Dorosłych wchodzącej w skład Zespołu  

    Szkół im. por. J. Sarny w Gorzycach, 

d) stwierdzenia przekształcenia Szkoły Policealnej dla Dorosłych wchodzącej w skład Zespołu  

    Szkół Nr 1 w Nowej Dębie, 

e) stwierdzenia przekształcenia Szkoły Policealnej dla Dorosłych wchodzącej w skład Zespołu     

    Szkół Nr 2 im. E. Kwiatkowskiego w Nowej Dębie, 

f) stwierdzenia przekształcenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej Nr 1 Specjalnej wchodzącej 

     w skład Specjalnego Ośrodka Szkolno – Wychowawczego w Grębowie, 

g) stwierdzenia przekształcenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej wchodzącej w skład Zespołu  

    Szkół im. por. J. Sarny w Gorzycach, 

h) stwierdzenia przekształcenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej wchodzącej w skład  Zespołu  

   Szkół Nr 2 im. E. Kwiatkowskiego w Nowej Dębie, 

i) zatwierdzenia planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Tarnobrzeskiego na 2018 r. 

j) zmieniająca uchwałę NR XXII/160/2017 Rady  Powiatu Tarnobrzeskiego z dnia 22-go  

    lutego  2017r. w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego  

    Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przekazywane przez Prezesa Zarządu  

    Funduszu samorządom powiatowym w roku 2017 na realizację zadań z zakresu  

    rehabilitacji zawodowej i społecznej, 

k) wynagrodzenia Starosty, 

l)  zatwierdzenia zmian w statucie Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki         
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     Zdrowotnej w Nowej Dębie, 

ł) programu współpracy Powiatu Tarnobrzeskiego  w roku 2018 z organizacjami  

     pozarządowymi  oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24  

     kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, 

m) ustalenia opłat za usunięcie pojazdu z drogi oraz jego parkowanie na parkingu strzeżonym, 

n) wyrażenia zgody  na sprzedaż w drodze przetargu nieruchomości gruntowych położonych     

     w Chmielowie , stanowiących własność Powiatu Tarnobrzeskiego, 

o) zmniejszenia opłaty za wydanie prawa jazdy ze względu na  zmianę adresu spowodowaną     

     nadaniem nazw ulicom w miejscowości  Stale, 

p)  zmiany uchwały budżetowej Powiatu Tarnobrzeskiego na 2017 rok. 

7. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

   8. Zamknięcie obrad sesji. 

  

Ad 1 ). 

Otwarcia sesji dokonał Pan Dominik Szewc -  Przewodniczący Rady Powiatu Tarnobrzeskiego Na 

podstawie listy obecności stwierdził, że w sesji uczestniczą wszyscy radni – 17.( Lista obecności  

w załączenia – Zał. Nr 1 ). 

 

Ad 2 ). 

Prowadzący obrady odczytał  porządek obrad. Nikt z radnych nie wniósł uwag do proponowanego 

porządku obrad. 

Prowadzący poinformował radnych o proponowanej i wniesionej przez  Zarządu Powiatu -  Zał. Nr 2  

zmianie w porządku obrad poprzez dodanie w punkcie 6 w podpunktach „p” zapisu „z 

autopoprawką”. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie zaproponowany zmieniony porządek obrad. 

„ZA”  głosowało 17 radnych – jednogłośnie wszyscy obecni. 

 

Ad 3 ). 

Protokół z posiedzenia dwudziestej szóstej sesji  - został przyjęty jednogłośnie i podpisany-17 głosów 

„ZA”. 
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Ad 4 ).  

Działalność Zarządu Powiatu i Starostwa Powiatowego w okresie między sesjami – przedstawił   

Sekretarz Powiatu Pan Kazimierz Błasiak - ( Zał. Nr 3 ). Informacje wręczono radnym oraz 

zaprezentowano multimedialny pokaz zdjęć zrealizowanych inwestycji na drogach powiatowych –

chodniki wg stanu od 6 października b.r. 

Po wystąpieniu Pana Sekretarza radny Tadeusz Rękas zgłosił 4 zapytania. 

Pierwsze dotyczyło w/g radnego zbyt dużej rozbieżności w cenie 1 m.b. chodnika Tarnowska Wola – 

Wola Baranowska ok 1.000 zł za m.b. chodnika. 

Druga sprawa dot. pomyłki, gdyż jest to pierwszy etap nie drugi – potwierdzono że to I etap. 

Trzecia sprawa dot. oświetlenia przy ul. Kościuszki w Nowej Dębie – jest to zadania związane z tą 

ulicą -  II etap. 

Czwarta sprawa dot. przebudowy zatoki autobusowej przy drodze Grębów – Wydrza – Krawce.  

Jaka jest cena kosztorysowa – trzeba było dołożyć  ok. 3.700 zł. 

 

Ad 5 ). 

Przystąpiono do interpelacji radnych. 

Od ostatniej sesji do dnia dzisiejszego wpłynęła żadna interpelacja. 

Na ostatniej sesji zapytanie wniósł radny Marek Zięba. Odpowiedź została radnemu udzielona  

w ustawowym terminie na piśmie. Odpowiedź ta w pełni usatysfakcjonowała radnego. 

Radny Jacek Rożek zadał pytanie i zgłosił propozycję, aby zamienić ciąg drogi na odcinku Dąbrowica 

- Stale – Chmielów – Stale na odcinku przy tzw. zwałce, aby zamienić lub oddać gminie Baranów 

Sandomierski ciąg przy szkole i przejąć drogę przez zwałkę do Specjalnej Strefy Ekonomicznej. 

Zaproponował aby wystąpić do Funduszu aby wspólnie z gminą ubiegać się o chodnik i położenie 

dywanika asfaltowego. Jest to wspólna propozycja mieszkańców. 

Również i na tą interpelację udzielono radnemu odpowiedzi na piśmie, jednak udzielona odpowiedź 

nie w pełni rannego usatysfakcjonowała. 

Zaapelował ponownie o zamianę tych dróg i podjąć działania wspólnie z Burmistrzami Nowej Dęby  

i Baranowa Sandomierskiego. 

Odpowiedzi udzielił Wicestarosta Krzysztof  Pitra.  

Radny Tadeusz Rękas zapytał odnośnie szpitala w Nowej Dębie o wkładzie w rozbudowę szpitala. 

Odpowiedzi udzielił Starosta Bartoszek.  
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Do końca 2018 roku zadanie będzie zrealizowane wspólnie ze Starostwem, Szpitalem przy wsparciu 

Gminy Nowa Dęba. 

 

Ad 6). 

Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) stwierdzenia przekształcenia Szkoły Przysposabiającej do Pracy Specjalnej wchodzącej  

     w skład Specjalnego Ośrodka Szkolno – Wychowawczego w Grębowie, 

b) stwierdzenia przekształcenia Szkoły Podstawowej Nr 1 Specjalnej wchodzącej w skład      

    Specjalnego Ośrodka Szkolno – Wychowawczego w Grębowie, 

c) stwierdzenia przekształcenia Szkoły Policealnej dla Dorosłych wchodzącej w skład Zespołu  

    Szkół im. por. J. Sarny w Gorzycach, 

d) stwierdzenia przekształcenia Szkoły Policealnej dla Dorosłych wchodzącej w skład Zespołu  

    Szkół Nr 1 w Nowej Dębie, 

e) stwierdzenia przekształcenia Szkoły Policealnej dla Dorosłych wchodzącej w skład Zespołu     

    Szkół Nr 2 im. E. Kwiatkowskiego w Nowej Dębie, 

f) stwierdzenia przekształcenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej Nr 1 Specjalnej wchodzącej 

     w skład Specjalnego Ośrodka Szkolno – Wychowawczego w Grębowie, 

g) stwierdzenia przekształcenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej wchodzącej w skład Zespołu  

    Szkół im. por. J. Sarny w Gorzycach, 

h) stwierdzenia przekształcenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej wchodzącej w skład  Zespołu  

   Szkół Nr 2 im. E. Kwiatkowskiego w Nowej Dębie, 

Omówienia tych projektów uchwał dokonał Sekretarz Powiatu. Opinię pozytywną do projektów „a” 

do „h” przedstawiła Pani Krystyna Kozieja. 

Po wystąpieniu Pani Krystyny Kozeji radny Jacek Rożek poprosił o głos – informując, że Statuty 

Szkół winny być zatwierdzone do 30 listopada b.r. 

Sekretarz Powiatu w odpowiedzi poinformował, że Dyrektorzy nie są obecni dzisiaj na sesji i czekają 

na informację o podjętych uchwałach na radach pedagogicznych. 

Przystąpiono do głosowania projektu „a” 

 „ZA” głosowało 17 radnych – wszyscy obecni na sesji. 

Przystąpiono do głosowania projektu „b”. 

 „ZA” głosowało 17 radnych – wszyscy obecni na sesji. 

Przystąpiono do głosowania projektu „c”. 
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 „ZA” głosowało 17 radnych – wszyscy obecni na sesji. 

Przystąpiono do głosowania projektu „d”. 

 „ZA” głosowało 17 radnych – wszyscy obecni na sesji. 

Przystąpiono do głosowania projektu „e”. 

 „ZA” głosowało 17 radnych – wszyscy obecni na sesji. 

Opinię pozytywną do przedstawiła pod nieobecność Pani Krystyna Kozieja. 

Przystąpiono do głosowania projektu „f”. 

 „ZA” głosowało 17 radnych – wszyscy obecni na sesji. 

Przystąpiono do głosowania projektu „g”. 

 „ZA” głosowało 17 radnych – wszyscy obecni na sesji. 

Przystąpiono do głosowania projektu „h”. 

 „ZA” głosowało 17 radnych – wszyscy obecni na sesji. 

i) zatwierdzenia planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Tarnobrzeskiego na 2018 r. 

Projekt uchwały omówił Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Adam Łabuda. 

Po omówieniu nie było pytań ani uwag. 

Przystąpiono do głosowania.  

 „ZA” głosowało 17 radnych – wszyscy obecni na sesji. 

         j) zmieniająca uchwałę NR XXII/160/2017 Rady  Powiatu Tarnobrzeskiego z dnia 22-go  

 lutego  2017r. w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego  

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przekazywane przez Prezesa Zarządu  

Funduszu samorządom powiatowym w roku 2017 na realizację zadań z zakresu  

rehabilitacji zawodowej i społecznej, 

Z kolei projekt tej uchwały omówiła Pani Ewa Kędzierska – Kierownik Powiatowego Centrum 

Pomocy Rodzinie w Tarnobrzegu. 

Opinię pozytywną do projektu odczytał Przewodniczący Komisji ds. Rodziny i Polityki Społecznej 

Pan Marek Zięba. 

Przystąpiono do głosowania.  

 „ZA” głosowało 17 radnych – wszyscy obecni na sesji. 

k) wynagrodzenia Starosty. 

Projekt tej uchwały omówił Sekretarz Powiatu. Projekt ten nie podlega opiniowaniu przez Komisję. 

Przystąpiono do głosowania.  

 „ZA” głosowało 16 radnych , 1 „WSTRZYMAŁ SIĘ OD GŁOSU” 
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l)  zatwierdzenia zmian w statucie Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki         

     Zdrowotnej w Nowej Dębie. 

Projekt ten również omówił Sekretarz Powiatu. 

Opinię pozytywną przestawiła Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Zdrowia Pani Krystyna 

Kozieja. 

Przystąpiono do głosowania.  

„ZA” głosowało 17 radnych – wszyscy obecni na sesji. 

ł) programu współpracy Powiatu Tarnobrzeskiego  w roku 2018 z organizacjami  

     pozarządowymi  oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24  

     kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie. 

Opinię pozytywną przestawiła Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Zdrowia Pani Krystyna 

Kozieja. 

Przystąpiono do głosowania.  

„ZA” głosowało 17 radnych – wszyscy obecni na sesji. 

m) ustalenia opłat za usunięcie pojazdu z drogi oraz jego parkowanie na parkingu strzeżonym. 

Projekt tej uchwały omówił również Sekretarz Powiatu. Opinię pozytywną przedstawił Przewodniczący 

Komisji Promocji, Rozwoju Gospodarczego i Finansów Pan Jerzy Sudoł. 

Przystąpiono do głosowania.  

„ZA” głosowało 17 radnych – wszyscy obecni na sesji. 

Radny Jacek Rożek zadał pytanie co z samochodami porzuconymi. 

Odpowiedzi udzielił Sekretarz Powiatu, informując że regulują to oddzielne przepisy. 

n) wyrażenia zgody  na sprzedaż w drodze przetargu nieruchomości gruntowych położonych     

     w Chmielowie , stanowiących własność Powiatu Tarnobrzeskiego, 

Projekt tej uchwały omówił również Sekretarz Powiatu. Opinię pozytywną przedstawił Przewodniczący 

Komisji Promocji, Rozwoju Gospodarczego i Finansów Pan Jerzy Sudoł. 

Przystąpiono do głosowania.  

„ZA” głosowało 17 radnych – wszyscy obecni na sesji. 

o) zmniejszenia opłaty za wydanie prawa jazdy ze względu na  zmianę adresu spowodowaną     

     nadaniem nazw ulicom w miejscowości  Stale, 

Projekt tej uchwały omówił również Sekretarz Powiatu. Opinię pozytywną przedstawił Przewodniczący 

Komisji Promocji, Rozwoju Gospodarczego i Finansów Pan Jerzy Sudoł. 

Przystąpiono do głosowania.  
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 „ZA” głosowało 17 radnych – wszyscy obecni na sesji. 

p)  zmiany uchwały budżetowej Powiatu Tarnobrzeskiego na 2017 rok z autopoprawką. 

Projekt tej uchwały omówiła Skarbnik Powiatu.  

Po omówieniu o pytanie do Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy Pani Teresy Huńki zadał radny 

Tadeusz Rękas. Pytanie dotyczyło nagród w Powiatowym Urzędzie Pracy na jakiej podstawie i w 

jakiej wysokości nagrody te były przyznawane? 

Szczegółowej i wyczerpującej odpowiedzi udzieliła Dyrektor PUP. 

Radna Krystyna Rusin zapytała o Dział 750 Administracja publiczna zapytała o zwiększenie kwoty na 

działalność Rady Powiatu Tarnobrzeskiego. 

Wyjaśnień udzieliła Skarbnik Powiatu i wynikał to z błędnie naliczonych diet radnym ( wyższych ). 

Opinię pozytywną przedstawił Przewodniczący Komisji Promocji, Rozwoju Gospodarczego  

i Finansów Pan Jerzy Sudoł. 

Przystąpiono do głosowania.  

„ZA” głosowało 17 radnych – wszyscy obecni na sesji. 

 

Ad 7).  

W sprawach bieżących i wolnych wnioskach Przewodniczący Rady wręczył radnym zaproszenia na 

sesję opłatkową w dniu 22 grudnia 2017 r. 

Radna Krystyna Rusin złożyła pisemny wniosek w sprawie zwolnienia mieszkańców miejscowości 

Knapy gm. Baranów Sandomierski z opłat za wydawane prawa jazdy w związku z nadaniem nazw ulic 

w tej miejscowości.   

Radny Marek Ożga zadał dwa pytania. 

Pierwsze dot. terminu sesji opłatkowej  wg niego termin niezręczny. 

Drugie pytani dot. działalności Zarządu Powiatu, a szczególnie jakie Starostwo podejmuje starania w 

sprawie drogi 1030R Grębów – Stany. 

Czy Starosta uczestniczy w spotkaniach? 

Odpowiedział Pan Starosta. Na ostatnim spotkaniu w Bojanowie uczestniczył Pan Sekretarz Powiatu. 

Odbyło się spotkanie z nadleśniczym z Nowej Dęby. 

Starostwo zadeklarowało wstępnie kwotę 100.000,00 zł. Po nowym roku zadecydowane zostanie czy 

kwota ta ulegnie zwiększeniu. 

Radny Marek Ożga omówił w szczegółach realizację tego zadania. Poinformował o zadaniach 

podjętych przez Lasy Państwowe. 
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Radna Krystyna Kozieja informowała o udziale w sesji Rady Gminy Grębów oraz o poruszanych tam 

tematów dot. m.inn. w/w drogi. 

Zaapelowała o wspólne działania w tym temacie gminy Grębów i Powiatu. 

Radny Jerzy Sudoł zadał pytanie dot. poszerzenia poligonu i czy droga ta czasami nie będzie przejęta 

przez MON. 

Odpowiadając Starosta poinformował, że oficjalnych informacji na ten temat jeszcze nie ma. 

Deklaracja ze strony Starostwa dot. tej drogi jest realizowana. 

Radny Tadeusz Rękas zadał pytanie dla kogo ta droga ma być, komu służyć? 

Odpowiedzi radnemu Rękasowi udzielił radny Ożga Marek, który podkreślił, że droga ta skraca dojazd 

do Rzeszowa. Stwierdził, że Lasy Państwowe dofinansują tą drogę nawet w 60%. 

Użył sformułowania, że wszyscy są zainteresowani tą drogą prócz naszego Powiatu. 

Starosta podkreślił, że takie oskarżenie jest kłamstwem, gdyż od roku Starostwo czyni i czynić będzie 

starania dot. budowy tej drogi. 

 

Ad 8).  

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Powiatu zamknął obrady XXVII Sesji 

Rady Powiatu Tarnobrzeskiego V kadencji i zaprosił na spotkanie opłatkowe. 

 

Na tym protokół zakończono. 

Protokołował: 

Andrzej Siedlak 


